
آرمان ملی: علی کفاشیان گفت که شنیده است فدراسیون 
جهانی فوتبال قصد دارد درباره فرایند انتخابات از فدراسیون 

کشورمان سؤالاتی را مطرح کند. 

   اعتراضات 
علی کفاشیان، نامزد ریاست فدراسیون فوتبال که رد صلاحیت 
او اعلام شده است، دوشنبه، ۲۹ بهمن با ارسال نامه های 
گانه ای به فیفا و کنفدراسیون فوتبال آسیا، اعتراض خود  جدا
را به تصمیم کمیته بدوی و استیناف انتخابات اعلام کرد و 
کید  خواستار رسیدگی نهادهای بین المللی شد. علی کفاشیان تا
دارد که او سوالاتی را درباره علت رد صلاحیت خود از فدراسیون 
فوتبال پرسید اما با توجه به اینکه از روز سه شنبه هفته گذشته 
)۲۳  بهمن( فدراسیون پاسخی نداده است، امروز نامه های 
گانه ای را به فیفا و کنفدراسیون فوتبال آسیا ارسال کرد.  جدا
به نقل از فارس، کفاشیان پیش از این با ارسال نامه به دبیرکل 
فدراسیون فوتبال خواستار اعلام دلیل رد صلاحیتش شد و 
کید کرد که در صورت عدم پاسخگویی فدراسیون، موضوع  تا
را از فیفا و کنفدراسیون فوتبال آسیا پیگیری می کند. کفاشیان 
در ارتباط با ارسال نامه گفت: »باید مشخص شود که آیا کار 
گر کارشان درست باشد،  مسئولان فدراسیون درست بوده یا نه. ا
گر درست نباشد، باید انتخابات را به  ما هم می پذیریم، اما ا
تعویق بیندازند تا تکلیف مشخص شود. من در نامه به فیفا 
و کنفدراسیون فوتبال آسیا نیز همین موضوع را خواسته ام. 
همچنین رئیس ستاد انتخاباتی عزیزی خادم گفت استعلام 
اعتراض به روند انتخابات فدراسیون فوتبال مبنی بر ردصلاحیت 
غیرقانونی برای ای اف سی و فیفا ارسال شد. سعید سیدالحسینی 
رئیس ستاد این نامزد و رئیس کمیته پزشکی فدراسیون فوتبال 
گفت: »متاسفانه هیچ پاسخی از سوی فدراسیون فوتبال نسبت 
به اعتراضمان داده نشد و بالاجبار برای مقابله با این بدعت 
نامناسب تصمیم گرفته شد موضوع با AFC و فیفا درمیان 
گذاشته شود تا به پاسخ روشن برسیم« وی خاطرنشان کرد: 
استعلام اعتراض به روند انتخابات فدراسیون فوتبال مبنی 
بر ردصلاحیت غیرقانونی برای ای اف سی و فیفا ارسال شده و 
ما خواهان اجرای دقیق قانون و اساسنامه فدراسیون فوتبال 
ایران هستیم. برای همه این سوال مطرح است چرا فدراسیون 
پاسخگوی شبهات نیست و چرا محکومیت کیفری شامل رد 

نمیشود اما بهانه های واهی می تواند علت ردصلاحیت باشد. 

   شنیده ها 
که شنیده است فدراسیون جهانی  گفت  کفاشیان  علی 
فوتبال قصد دارد درباره فرایند انتخابات از فدراسیون کشورمان 
سؤالاتی را مطرح کند. »علی کفاشیان« در گفت وگو با تسنیم در 
مورد آخرین روند شکایتش به فیفا و کنفدراسیون فوتبال آسیا 
اظهار داشت: منتظرم که این دو نهاد پاسخ نامه و استعلام مرا 
بدهند. شنیده ام در فیفا و AFC جلسه ای در این باره برگزار 
شده و قصد دارند از فدراسیون فوتبال ایران در این باره سؤال 
کنند. نمی دانم نامه ای به فدراسیون ارسال شده یا نه. وی 
درباره اینکه گفته می شود فدراسیون مستندات مربوط به 

این موضوع را به فیفا و AFC داده عنوان کرد: همین ها را به 
ما هم بدهند! باید دید آنچه فدراسیون فرستاده مستندات 
بوده یا روند کار را توضیح داده  است. کفاشیان ادامه داد: طبق 
اساسنامه فدراسیون فوتبال دلیلی برای رد صلاحیت من وجود 
ندارد. بالاخره خود ما در تهیه و تدوین اساسنامه و آیین نامه 
نقش داشته ایم و این موارد را خوب می دانیم. فدراسیون باید 
در این باره به صورت قانونی عمل کند و بگوید بر اساس چه 
قانون و مقرراتی چنین کاری انجام داده است. رئیس پیشین 
فدراسیون فوتبال تصریح کرد: همه مواردی که برای ثبت نام 
مدنظر بوده از سمت بنده رعایت شده است. به عنوان مثال 
گاهی اوقات می گویند تعداد تأییدیه ها به اندازه کافی نبوده یا 
سوءپیشینه ارائه نشده که هیچ  کدام از این موارد درباره من 
صدق نمی کند و همه کارها را طبق قوانین و مقررات انجام 
داده ام. کفاشیان درباره اینکه به امیر عابدینی بابت ائتلاف 
علیه تاج پاسخ منفی داده است، به تسنیم گفت: همان قدر که 
با عابدینی رفیق هستم با تاج هم رفاقت دارم. موافق هیچ گونه 
ائتلافی در این زمینه نیستم. اینکه گفته می شود سبد رأی 
فردی به نفر دیگر اختصاص پیدا می کند را قبول ندارم، چرا که 
مجمع مستقل است. وی یادآور شد: می خواستم به صورت 
مستقل در انتخابات شرکت کنم که اجازه ندادند. حالا هم 
نظری درباره ائتلاف ندارم و امیدوارم هرچه برای فوتبال ایران 

خیر و صلاح است اتفاق بیفتد. 
وزیر ورزش گفت: حق کفاشیان و عزیزی خادم است که 
بتوانند از طریق مراجع بالاتر موضوع رد صلاحیت را پیگیری 
کنند و ما مدیریت خواهیم کرد تا انتخابات فدراسیون فوتبال 
به موقع برگزار شود. احمد دنیامالی، وزیر ورزش و جوانان در 
حاشیه دیدار تیم های ملی بسکتبال ایران و هند در پنجره 
سوم انتخابی کاپ آسیا ۲0۲5 اظهار داشت: جا دارد از محمود 
مشحون یاد کنم که برای بسکتبال ایران زحمت زیادی کشید. 

حامد حامدی با نقشی که در بسکتبال ایران داشت همیشه 
در یاد اهالی ورزش ایران خواهد ماند. وزیر ورزش و جوانان 
ادامه داد: خوشحالم که حامد همچنان در باشگاه ها بازی 
می کند و کار استعدادیابی را در هم در جنوب کشور انجام 
می دهد و امیدوارم در آینده بتوانیم از ظرفیت حامد استفاده 
کنیم. او گفت: بسکتبال ایران در حال پوست اندازی هست و 
در دیدار با هند هم دیدید که سن تیم بسیار جوان شده است 
و در آینده از بسکتبال ایران خبرهای خوبی خواهید شنید. 
وی در مورد ساخت سالن بسکتبال هم گفت: طرح این سالن 
آماده شده است و ما هفته آینده کلنگ زنی آن را انجام خواهیم 
داد تا بسکتبال ایران این روند رو به رشد خود را داشته باشد. 
دنیامالی در مورد تغییر زمان دربی و درخواست استقلال گفت: 
وزارت ورزش در این مورد ورود نمی کند و هر چه سازمان لیگ 
و فدراسیون فوتبال با مدیران توافق کنند ما هم نظرمان همان 
خواهد بود. وی در پاسخ به این سوال که آیا بهتر نبود وزارت 
ورزش رد صلاحیت کفاشیان و عزیزی خادم را مدیریت می کرد 
تا کار به کنفدراسیون فوتبال آسیا و فیفا کشیده نشود گفت: این 
حق آنهاست که بتوانند از طریق مراجع بالاتر موضوع را پیگیری 
کنند. ما مدیریت خواهیم کرد تا انتخابات فدراسیون فوتبال به 
موقع برگزار شود. وزیر ورزش دباره درخواست سرمربی تیم ملی 
فوتبال برای انجام بازی دوستانه با تیم های بزرگ جهان گفت: 
برخی از کشورها اعلام آمادگی کرده اند و ما در تلاش هستیم 
بازی های خوبی را برای تیم ملی پیش بینی کنیم. دنیامالی به 
تسنیم گفت: حضور اقوام روسای فدراسیون ها در سمت های 
اجرایی یک فدراسیون، تعارض منافع است. حضور اقوام درجه 
یک در هیات رئیسه فدراسیون ها تعارض منافع ایجاد می کند 
و من مراقبت می کنم تا در فضایی آرام، همه چیز طبق قانون 
پیش برود. او در پایان تصریح کرد: عملیات عمرانی ورزشگاه 

آزادی صفر نشده و کارهای بزرگ تری را انجام خواهیم داد. 
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پیگیری، حق کفاشیان و عزیزی خادم است

رد صلاحیت ها؛ سوال فیفا از فدراسیون فوتبال 

من سیتی در اندیشه قطع همکاری  
با دی بروینه و گریلیش 

باشگاه منچسترسیتی احتمال دارد در پایان 
فصل با چند بازیکن نامدارش قطع همکاری 
کند. منچسترسیتی که در سال های اخیر آماری 
فوق العاده از خود با مربیگری پپ گواردیولا بر 
جای گذاشته و به عناوین قهرمانی مختلفی 
از جمله 6 قهرمانی در لیگ برتر انگلیس، دو 
قهرمانی در جام حذفی انگلیس، چهار قهرمانی 
در جام اتحادیه انگلیس، یک قهرمانی در لیگ 
قهرمانان اروپا، یک قهرمانی در سوپرجام اروپا و 
یک قهرمانی در جام جهانی باشگاه ها رسیده، 
این فصل فراز و نشیب زیادی داشته است. حالا 
خیر می رسد که مدیران این باشگاه در نظر دارند 
برای فصل آینده تغییراتی را در ترکیب این تیم 
ایجاد کنند و به همکاری با بازیکنانی که دچار 
مصدومیت های زیاد می شوند، پایان دهند. 
گاردین« در این خصوص  روزنامه انگلیسی »
گزارش داد؛ باشگاه منچسترسیتی قصد دارد 
که به دلیل  قید ادامه همکاری با بازیکنانی 
مصدومیت های زیاد یا خستگی نمی توانند 
خود را به طور مرتب در اختیار کادرفنی قرار 
دهند، بزند و سراغ گزینه های جانشین برود. از 
جمله بازیکنانی که ممکن است منچسترسیتی 
به همکاری با آنها پایان بدهد، می توان به 
نام هایی همچون کوین دی بروینه، جان استونز 

و جک گریلیش اشاره کرد. 

ویژه

گفتوگو

و  استقلال  پیشکسوت  فریبا  بهتاش 
کارشناس فوتبال در مورد تغییرات در کادر فنی 

تیم آبی پوش پایتخت صحبت کرد. 
والتر  با  توافق  از  * نظری جویباری خبر 
ماتزاری داده و گفته او از روی سکو ها تا پایان 
فصل تیم را هدایت می کند و دستیاران او روی 

نیمکت قرار خواهند گرفت!
به نظرم کاری غیرمتعارف است ولی در این 
کردن  گرفته و پیدا  که استقلال قرار  شرایط 
مربی درجه یک در میانه فصل بسیار سخت 
است و همه مربیان خوب دنیا مشغول به کار 
هستند. شاید ماتزاری به دنبال آن است تا 
بیشتر با شرایط فوتبال ایران آشنا شود. طبیعتاً 
دستیاران ماتزاری با تفکرات او روی نیمکت 
تیم را هدایت می کنند. در تمرینات که ماتزاری 
حضور دارد و به نظرم او می خواهد بر مربیگری 
در ایران سوار شود، بعد روی نیمکت برود. در 

کل چنین تصمیمی متعارف نیست. 
*نظر شما در مورد درخواست استقلال برای 

تغییر تاریخ دربی چیست؟
 به هر صورت همه جنگ داخل زمین نیست 
و بیرون از زمین، مدیران عامل باید شرایط را 
برای تیم های خود بهتر کنند. به نظرم برای 
قداست فوتبال ایران و حفظ سهمیه در فصول 
گر اختلاف فاصله  بعدی لیگ نخبگان آسیا، ا
روز های بازی را بیشتر کنند به فوتبال باشگاهی 
ما کمک می کند. در هر صورت باید استقلال و 
پرسپولیس با همدیگر بازی کنند و از نظر من 
هیچ فرقی نمی کند کِی بازی کنند. ممکن است 
سهمیه ایران کم شود و شخصیت فوتبال ما 
به مشکل بخورد، امکان آن وجود دارد بازی 
به تعویق بیفتد یا یک روز زودتر برگزار شود. 
استقلال در جام حذفی شمس آذر را برد و 
در لیگ نخبگان مقابل الریان برنده شد، با 
روحیه بسیار خوبی به بازی با نساجی می رود. 
کمتر شدن مصدومیت ها باعث کاهش دلهره 
می شود و شاهد بودیم حسام اسکندری جوان 
خوب ظاهر شد. برتری مقابل نساجی و در 
ادامه در دربی به استقلال انگیزه بسیار زیادی 
می دهد تا با روحیه ای عالی در ورزشگاه آزادی 
با النصر بازی می کند و مطمئن هستم فوتبال 
خوبی را می بینیم، استقلال در آن بازی بباز 

نیست و احتمال کمی دارد برنده شود. 

فریبا:
همه جنگ داخل 

زمین نیست

سلاخی سامورایی ها  
به دست چینی ها 

ایسنا: تیم ملی بسکتبال چین، شکست 
کرد. در  سنگینی را به تیم ملی ژاپن تحمیل 
کاپ  جریان پنجره سوم مسابقات انتخابی 
آسیا ۲0۲5 - عربستان، در گروه C این رقابت ها 
تیم بسکتبال مردان چین در خانه به مصاف 
تیم ملی ژاپن رفت که با نتیجه سنگین ۱00 - 5۸ 
مهمان خود را شکست داد تا انتقام شکست در 
پنجره قبل را بگیرد. به این ترتیب هر دو تیم تا 
به اینجای مسابقات انتخابی کاپ آسیا، ۴ برد 
و یک باخت را به دست آورده اند و هر دو تیم 
در کاپ آسیا ۲0۲5 - عربستان حضور خواهند 
داشت. از نکات قابل توجه این بازی، شکست 
سنگین سامورایی ها در هر کوارتر و مجموعا 
در کل بازی بود. کوارترهای اول تا چهارم این 
بازی به ترتیب با نتایج ۱۹- ۱۲، ۳۱- ۲۱، ۱۹- ۱۲ 
و ۳۱- ۱۳ به سود چین رقم خوردند. شش 
بازیکن چین در این بازی به امتیازات دو رقمی 
رسیدند. هو جینکیو ۱۷ امتیاز و 5 ریباند، ژائو 
، ۸ ریباند و 5 پاس منجر به گل،  روئی ۱6 امتیاز
ک، ژو  ژنگ فنبو با ۱۳ امتیاز، ۲ توپ ربایی و ۴ بلا
چی ۱۱ امتیاز، ۷ ریباند، ژو ژیو ۱۳ امتیاز و ۳ پاس 
منجر به گل و لیائو سانینگ ۱0 امتیاز، ۳ ریباند و 

6 پاس گل به دست آورد. 

منهایفوتبال

کوتاه

سرمربی تیم ملی کشتی آزاد، گفت: بعد از بازگشت حسن 
یزدانی به تمرینات مشخص خواهد شد او در چه وزنی مبارزه 
خواهد کرد. پژمان درستکار در گفت وگو با ایسنا، درباره اعزام 
چهره های مطرح کشتی آزاد ایران به رقابت های رنکینگ آلبانی، 
اظهار کرد: در راستای اهداف فنی لازم بود که نفرات المپیک و 
قهرمانی جهان به غیر از نخودی و آذرپیرا که جراحی کرده اند، 
از طریق یک رویداد تدارکاتی خوب وارد چرخه انتخابی تیم ملی 
شوند. بر همین اساس نیز رحمان عموزاد، یونس امامی، کامران 
ع به رقابت های رنکینگ  قاسمپور، مجتبی گلیج و امیرحسین زار
آلبانی اعزام می شوند. سرمربی تیم ملی کشتی آزاد با بیان اینکه 

ح  رقابت های رنکینگ آلبانی با توجه به حضور چهره های مطر
کشتی جهان یک رویداد سنگین و سطح بالا محسوب می شود، 
گفت: بچه های ما از نظر بدنی طبیعتا نباید در پیک آمادگی باشند 
اما خدا را شکر شرایط خوبی دارند و آماده حضور در این رویداد 
هستند. هم چنین در کنار این نفرات، برخی از چهره های جوان 
کشتی ایران نیز با هدف پشتوانه سازی و نگاه به المپیک، عازم 
آلبانی می شوند. او در ادامه درباره شرایط حسن یزدانی نیز گفت: 
حسن مرتب با با کادر فنی و فدراسیون در ارتباط نزدیک است 
و برخی از جلسات تمرینی خود را نیز در سالن بدنسازی کمپ 
تیم های ملی انجام می دهد و هفته ای دو یا ۳ مرتبه با آقای دبیر یا 

من ارتباط و هماهنگی دارد. او قرار است اوایل فروردین به فرانسه 
برود تا پزشک جراح پس از بررسی هایی که خواهد داشت، نظر 
نهایی خود را درباره یزدانی اعلام کند. درستکار در ادامه گفت وگو 
با ایسنا در پاسخ به این سوال که یزدانی با توجه به افزایش وزن 
قرار است در وزن ۹۲ یا ۹۷ کیلوگرم به کشتی خود ادامه بدهد، 
خاطرنشان کرد: یزدانی قطعا دیگر در وزن ۸6 کیلوگرم کشتی 
نمی گیرد. پس از بازگشت او به تمرینات مشخص خواهد شد در 
وزن ۹۲ یا ۹۷ کیلوگرم کشتی خواهد گرفت. سرمربی تیم ملی کشتی 
آزاد درباره اینکه کامران قاسمپور در نهایت در کدام وزن کشتی 
خواهد گرفت؟ گفت: قاسمپور در مسابقات رنکینگ آلبانی در وزن 

۹۲ کیلوگرم به میدان می رود. اینکه او نیز در کدام وزن به میدان 
برود قبل از مسابقات جام تختی مشخص خواهد شد. وی درباره 
نفرات اعزامی به رقابت های قهرمانی آسیا که از 5 فروردین سال 
آینده در اردن برگزار می شود، نیز اظهار کرد: با توجه به اهمیت 
پشتوانه سازی در کشتی آزاد ایران و نگاه به المپیک، تمامی نفرات 
اعزامی ایران به رقابت های قهرمانی آسیا را کشتی گیران جوان و زیر 
۲۳ سال ایران تشکیل می دهند. برای اولین بار در تاریخ است که 
تیم زیر ۲۳ سال عازم مسابقات قهرمانی آسیا می شود. درستکار 
خاطرنشان کرد: هدف ما از این کار تزریق کشتی گیران مستعد به 

بدنه کشتی ایران بعد از المپیک است. 

حرفه ای مثل مورایس 
ک به بهای افزایش  توقف پرسپولیس در ارا

اختلاف با صدر
برتر  لیگ  فوتبال  مسابقات  بیستم  هفته  ادامه  در 
ک و پرسپولیس از  باشگاه های کشور تیم های آلومینیوم ارا
ک به مصاف  ساعت ۱6: ۱5 در ورزشگاه امام خمینی )ره( ارا
هم رفتند که این مسابقه با تساوی یک - یک خاتمه یافت. 
دقیقه ۱5 رحمان جعفری با یک قیچی برگردان زیبا دروازه 
پرسپولیس را تهدید کرد که توپ او با اختلاف کم از کنار 
دروازه به بیرون رفت. دقیقه ۱6 عیسی آل کثیر قدر کنترل 
خوب و ارسال دقیق ایوب العملود را ندانست و ضربه سر او 
از بالای دروازه راهی اوت شد. دقیقه ۳۲ موقعیت تک به تک 
ک را رحمان جعفری در مصاف با گندوز از  برای آلومینیوم ارا
دست داد و ضربه این بازیکن از کنار دروازه به بیرون رفت. 
ک احسان قهاری پشت  دقیقه 56 ضربه سر بسیار خطرنا
مدافعان پرسپولیس به تیر دروازه گندوز برخورد کرد و برگشت 
ک بازیکنان آلومینیوم را  داده شد. دقیقه 5۹ ارسال خطرنا
کنش خوب برگشت داد. دقیقه  یک بار دیگر گندوز با یک وا
6۷ پرسپولیس که در فصل جاری روی ضربات شروع مجدد 
بارها دروازه اش باز شده بود، یک بار روی یک ضربه کرنر 
غافلگیر شد و عارف حاجی عیدی روی غفلت مدافعان 
توانست با ضربه سر دروازه پرسپولیس را باز کند. دقیقه ۷0 
شوت دورسون از پشت محوطه جریمه پس از برخورد به 
بدن مدافعان راهی کرنر شد. دقیقه ۸۸ علی علیپور روی 
پاس در عمق زیبای فرشاد احمدزاده در موقعیت تک به تک 
با دروازه بان آلومینیوم قرار گرفت و توانست با یک بغل پای 

دقیق بازی را برای سرخپوشان به تساوی بکشاند. 

افزایش پیشنهاد استقلال به ماتزاری
 به  ۴/۵میلیون یورو

باشگاه استقلال برای متقاعد کردن سرمربی پیشین اینتر 
برای نشستن روی نیمکت آبی پوشان تهرانی ، پیشنهادش 
را به شکلی قابل  توجه بالا برد. مدیران باشگاه استقلال در 
روزهای اخیر اعلام کرده اند حضور والتر ماتزاری روی نیمکت 
این تیم قطعی است و تنها امضای رسمی قرارداد بین طرفین 
باقی مانده است. با این حال طبق اعادی یک خبرنگار 
ایتالیایی هنوز توافقی نهایی با این مربی ایتالیایی حاصل 
نشده و باشگاه استقلال در تلاش است با ارائه پیشنهادی 
چشمگیر رضایت او را برای حضور روی نیمکت آبی پوشان 
تهرانی جلب کند. نیکولو اسکیرا خبرنگار سرشناس ایتالیایی 
در این خصوص خبر داد؛ باشگاه استقلال رقم پیشنهادی 
خود را افزایش داده تا والتر ماتزاری را برای عقد قرارداد با این 
باشگاه متقاعد کند. پیشنهاد جدیدی که باشگاه استقلال 
به سرمربی پیشین تیم های ناپولی و اینتر پیشنهاد داده، تا 
پایان ماه ژوئن ۲0۲۷ با دستمزد کلی ۴. 5 میلیون یورو است 
و انتظار می رود طرفین روز سه شنبه در تهران جلسه ای به 
منظور نهایی کردن این قرارداد داشته باشند. پیش از این 
نیکولو اسکیرا خبر داده بود که استقلال پیشنهادی به ارزش 
۲ میلیون یورویی به این مربی ایتالیایی برای عقد قراردادی 
۱6 ماهه )تا پایان ماه ژوئن ۲0۲6( ارائه داده که ظاهراً مورد 

موافقت او قرار نگرفته است. 

: وزن مبارزه حسن یزدانی بعد از بازگشت مشخص می شود درستکار


